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Teodorovici: Impozitul pe venit ramâne 100% la nivel local | Lista rusinii dispare

din ianuarie, iar popririle pe conturi în prima parte a lui 2019

Ministrul Finantelor Publice, Eugen Teodorovici, a reafirmat, sâmbata dimineata, într-o emisiune, ca

impozitul pentru venit ramâne 100% la nivelul autoritatilor locale, de la începutul acestui an. 

Ministrul Finantelor a subliniat ca „impozitul pentru UAT-uri, adica autoritatile locale, la 100%” se va regasi în

Legea bugetului de stat pentru 2019, iar masura va fi aplicata de la 1 ianuarie 2019.

„Nu este nicio veste. Este ceea ce am promis si ceea ce am facut. Ei sigur stiu acest lucru. Impozitul pe venit

ramâne 100% la nivel local”, a afirmat ministrul Finantelor Publice, Eugen Teodorovici, sâmbata dimineata, într-o

emisiune tv.

Lista rusinii dispare din ianuarie, iar popririle pe conturi în prima parte a lui 2019

Ministrul Finantelor Publice, Eugen Teodorovici, a sustinut, sâmbata dimineata, într-o emisiune, ca lista rusinii,

respectiv publicarea datoriilor persoanelor fizice pe site-ul Fiscului dispare din ianuarie, iar aplicare popririlor în

prima parte a acestui an.

„Dispare (n.red. - lista rusinii). Aveti o ordonanta, 25, daca nu ma însel, Legea de promulgare a fost semnata de

presedinte zilele trecute si aveti acolo temeiul legal pentru ceea ce am spus anul trecut, ca lista rusinii pentru

persoanele fizice dispare, din aceasta luna, ianuarie 2019, cum am promis”, a afirmat Eugen Teodorovici, ministrul

Finantelor Publice, sâmbata dimineata, într-o emisiune la Antena 3.

În ceea ce priveste propririle pe conturi, o prima solutie va fi disponibila în aceasta prima parte a acestui an.

„Am avut o discutie cu cei de la Transfond, care vor prelua aceasta functie de la ANAF, la finele anului trecut,

pentru a prelua acele popriri nejustificate, întârzieri si neplaceri create sau aduse unui contribuabil, din lipsa unui

sistem la nivelul ANAF-ului care sa evite astfel de situatii”, a mai spus Teodorovici.

Ministrul Finantelor a adaugat ca sunt mai multe lucruri care trebuie schimbate la ANAF.

„Cu noua conducere a ANAF-ului, sper ca lucrurile se vor schimba în aceasta directie: adica simplificari de forme

în ceea ce înseamna modul în care se lucreaza la ANAF, modul de informatizarea.
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